

Please Post



**PSAC
Young Workers Committee
Greater Moncton**

**For all PSAC members of 35 years
of age and under**

When ? Thursday, April 19, 2018

Time ? 5:30 p.m.

**Where ? PSAC Office
 30 Englehart Street, Dieppe**

(Make a left after entering parking lot, go all around building—PSAC is the last door at the back of building – please use the side door on your right when facing the main door.)

The proposed agenda:

- **Elections of officers (president, vice-president, secretary and treasurer)**
- **Discussion how this committee works, by-laws, the funding, etc.**
- **Plan of activities for 2018**

*** Special Guest: Colleen Coffey, PSAC Regional Executive Vice President, Atlantic**

** Child care can be reimbursed according to the PSAC policy on family care (receipt required)

For more information: Monique Laplante 506-857-4220
laplanm@psac.com



Du Comité Jeunesse Du Grand Moncton

**Pour tous les membres de l'AFPC
de 35 ans ou moins**

Quand ? Jeudi le 19 avril 2018

Heure ? À 17h30

**Où ? Bureau de l'AFPC
30 rue Englehart, Dieppe**

(Faire une gauche en entrant dans le stationnement, aller complètement à l'arrière de l'édifice, l'AFPC est la dernière porte – svp utiliser la porte du côté qui est à votre droite quand vous êtes face à la porte principale.)

L'ordre du jour proposé :

- **Élections pour les postes de l'exécutif (président-e, vice-président-e, secrétaire et trésorier-ère)**
- **Discussion sur le fonctionnement du comité, les règlements, le budget, etc.**
- **Plan d'activités pour 2018**

*** Invitée spéciale : Colleen Coffey, Vice-Présidente Exécutive Régionale AFPC, région de l'Atlantique**

** Les frais de garde d'enfants peuvent être remboursés selon la politique de l'AFPC sur la garde familiale (reçu nécessaire)

Pour plus amples informations : Monique Laplante 506-857-4220
laplanm@psac.com